

《单词百科:arborization是什么意思?arborization怎么发音?arborization的解释和用法》

英语单词arborization是什么意思?arborization怎么读?arborization怎么发音?简答网为您整理了arborization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



arborization怎么读

arborization的读音:[a:b r 'ze n]

arborization的意思

1、n.树枝状;

arborization的相关词组

1、arborization block 心室内传导阻滞;

arborization的双语例句

1、 One kind contains the liver moss grain shape, arborization inclusions of agate.

一类包含苔粒形, 树枝状玛瑙包裹.

2、 The way to influence the concrete strength is floc and arborization formed in concrete.

影响混凝土强度的方式是在混凝土中形成絮状集合体和树枝状细脉.

3、 Corneal stroma cells formed triangle and arborization, cell-cell junction was obvious, and formed network link.

角膜基质细胞拉长生长, 呈三角形或树枝状, 细胞间连接明显, 可形成网状连接。

4、 There are four manners of sea (saline) water intrusion including plane, zonal, nervation or arborization and leaky of groundwater in study area.

研究区海(咸)水入侵主要有面状、带状、脉状或树枝状和越流等4种入侵方式。

5、 If successful, the image also takes the shape of withered arborization.

若成功, 图像也是呈枯树枝状。

6、 Discussion on the Arborization Fiber Modelling Pres sure Drop in Filter Material During Dynamic Filtration

滤料树枝状纤维阻力模型的探讨

7、 The close approximation of labeled terminal arborization and labeled cells signifies direct intersegmental feedback circuit.

标记细胞旁有标记终支说明脊髓节段间有着反馈联系。

8、 The evident arborization structure was observed at the egg handle on egg surface when the egg protoplasm drew back.

卵质收回时, 在卵表面卵柄处可见明显的树枝状结构。

9、 The fPSCs increased in the amplitude with the growth of dendritic arborization but decreased in the number of peaks.

随着树突分支的发育，此fPSCs的幅值增加而峰数减少。

10、Most of the external carotid artery branches showing arborization, (5.66%) were tussocky.

观察颈外动脉分支的形状大多为树枝状，566%为丛状。

11、48% of the neurons had much more developed dendritic arborization and synaptic responses when stimulation electrode was positioned in the stratum radiatum.

48%的神经元具有较为发达的树突分枝且当刺激海马辐射层时，可引起突触反应。

12、The length and arborization of dendrites and dendritic spines can expand the surface area of stimulation that neurons receive, and they play a crucial role in information transmission.

树突的分支、伸展长度及树突棘的数目均可扩大神经细胞接受刺激的表面积，在神经元信息传递、加工和整合过程中起着至关重要的作用。

13、Objective: To measure mobility of dendritic filopodia, complexity of dendritic arborization using method of live imaging in cultured rat hippocampal neurons and to analyze their morphological characters quantitatively.

目的：采用活细胞成像法测量培养海马神经元的树突生长、分支复杂程度和树突丝的运动性，以及定量分析树突发育的形态学特征。

14、Labeled cells were consistently found in region which was also the area of dense labeling of terminal arborization, suggesting that this region plays a remarkable role in intersegmental connection.

区标记细胞恒定，标记终支也较密集，提示该区在脊髓节段间的联系方面起着一定的作用。

15、Neuronal dendrites are usually highly branched and the extent of the arborization of the dendritic tree correlates with the number and distribution of inputs that the neuron can receive and process.

神经元树突通常高度分支，与神经元接收和处理信息有关，树突分支的程度与神经元接收信号输入的数量及分布正相关。

16、While the changes of dendrites and axons, such as morphological characteristics, arborization numbers, and extension directions, can affect the development of the cerebral cortex, as well as influence the physiological functions.

树突和轴突形态、分枝数量和延伸方向的改变会影响大脑皮质的发育，造成皮质功能的混乱，进而引起机体生理功能发生改变。

17、In lumbar injection cases a prominent plexus of labeled terminal arborization could be seen in the ventrolateral part of the C₅ ventral horn. Corresponding plexus was not found in the lumbar cord in cervical injection cases.

L注射例在C₅腹角的腹外侧可见到明显的丛状终支，而于C注射例在L₅则未见到此特殊结构。

18、Brain-derived neurotrophic factor (BDNF) is an important neurotrophin which has pleiotropic effects on modulating activity-dependent forms of synaptic plasticity, neuronal survival, neuronal development, dendritic arborization and axon growth.

脑源性神经生长因子 (brain-Derived Neurotrophic Factor, BDNF) 是一种重要的神经营养因子。调节成年脑组织突触可塑性及促进树突和轴突的生长等是其主要作用。

以上是简答网为您整理的arborization怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于arborization的用法、arborization的释义、arborization的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/arborization>